
你很重要！
You Are Important!



诗篇 Psalms 139:13-18

13 我的肺腑是你所造的。我在母腹中，你已覆庇我。14 我要称谢你，
因我受造奇妙可畏。你的作为奇妙，这是我心深知道的。15 我在暗中
受造，在地的深处被联络，那时，我的形体并不向你隐藏。16 我未成
形的体质，你的眼早已看见了。你所定的日子，我尚未度一日（或作
“我被造的肢体尚未有其一”），你都写在你的册上了。17 神啊，你
的意念向我何等宝贵，其数何等众多！18 我若数点，比海沙更多。我
睡醒的时候，仍和你同在。

13 For you created my inmost being; you knit me together in my mother's womb. 14 I praise 

you because I am fearfully and wonderfully made; your works are wonderful, I know that full 

well. 15 My frame was not hidden from you when I was made in the secret place. When I was 

woven together in the depths of the earth, 16 your eyes saw my unformed body. All the days 

ordained for me were written in your book before one of them came to be. 17 How precious to 

me are your thoughts, O God! How vast is the sum of them! 18 Were I to count them, they 

would outnumber the grains of sand. When I awake, I am still with you.



因为神将独生
儿子赐给了你
Because God Gave His 

Only Son For You

你很
 重要！

You Are 

Important!



约翰一书 1 John 4:9-10

9 神差他独生子到世间来，使我们借着他得生，神爱我们的心在

此就显明了。10 不是我们爱神，乃是神爱我们，差他的儿子为我
们的罪作了挽回祭，这就是爱了。

9 This is how God showed his love among us: He sent his one and only Son into 

the world that we might live through him. 10 This is love: not that we loved God, but 

that he loved us and sent his Son as an atoning sacrifice for our sins.



因为谁都不能
隔绝神与你的爱

Because Nothing Can 

Separate You From The 

Love Of God

你很
 重要！

You Are 

Important!



罗马书 Romans 8:35-39

35 谁能使我们与基督的爱隔绝呢？难道是患难吗？是困苦吗？是逼迫吗？
是饥饿吗？是赤身露体吗？是危险吗？是刀剑吗？36 如经上所记：“我们为

你的缘故终日被杀，人看我们如将宰的羊。”37 然而，靠着爱我们的主，

在这一切的事上已经得胜有余了。38 因为我深信无论是死，是生，是天使，
是掌权的，是有能的，是现在的事，是将来的事，39 是高处的，是低处的，

是别的受造之物，都不能叫我们与神的爱隔绝；这爱是在我们的主基督
耶稣里的。

35 Who shall separate us from the love of Christ? Shall trouble or hardship or persecution or 

famine or nakedness or danger or sword? 36 As it is written: "For your sake we face death all 

day long; we are considered as sheep to be slaughtered." 37 No, in all these things we are 

more than conquerors through him who loved us. 38 For I am convinced that neither death 

nor life, neither angels nor demons, neither the present nor the future, nor any powers, 39 

neither height nor depth, nor anything else in all creation, will be able to separate us from the 

love of God that is in Christ Jesus our Lord.



因为神赐给你
祂完全的爱

Because God Gives You 

His Complete Love

你很
 重要！

You Are 

Important!



哥林多前书 1 Corinthians 13:4-8

4 爱是恒久忍耐，又有恩慈；爱是不嫉妒，爱是不自夸，不张狂，5 
不作害羞的事，不求自己的益处，不轻易发怒，不计算人的恶，6 不
喜欢不义，只喜欢真理；7 凡事包容，凡事相信，凡事盼望，凡事忍
耐。8 爱是永不止息……

4 Love is patient, love is kind. It does not envy, it does not boast, it is not proud. 5 It 

is not rude, it is not self-seeking, it is not easily angered, it keeps no record of 

wrongs. 6 Love does not delight in evil but rejoices with the truth. 7 It always 

protects, always trusts, always hopes, always perseveres. 8 Love never fails…



因为神想和你
建立父子的关系

Because God Wants To 

Establish A Father-son 

Relationship With You

你很
 重要！

You Are 

Important!



罗马书 Romans 8:15-17

15 你们所受的不是奴仆的心，仍旧害怕；所受的乃是儿子的心，因

此我们呼叫：“阿爸，父！”16 圣灵与我们的心同证我们是神的
儿女；17 既是儿女，便是后嗣，就是神的后嗣，和基督同作后
嗣。如果我们和他一同受苦，也必和他一同得荣耀。

15 For you did not receive a spirit that makes you a slave again to fear, but you 

received the Spirit of sonship. And by him we cry, "Abba, Father.“ 16 The Spirit 

himself testifies with our spirit that we are God's children. 17 Now if we are children, 

then we are heirs--heirs of God and co-heirs with Christ, if indeed we share in his 

sufferings in order that we may also share in his glory.


	Slide 1
	Slide 2
	Slide 3
	Slide 4
	Slide 5
	Slide 6
	Slide 7
	Slide 8
	Slide 9
	Slide 10

